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Beslutningsreferat den 30. juni 2022 

Deltagere : Torben Vesterholm, Michael Jørgensen, Mogens Østergaard 
   Eivin Christensen, Jytte Jensen

Afbud : Tobias Knudsen, Karsten Rasmussen
Sekretær : Jytte Jensen 
Næste møde :  25. august 2022 kl. 19.00 – Langelandsvej 80.

Dagsorden:

1. Siden sidst - seneste referat
Ingen kommentarer.

Der er aftalt møde med kommunen - den 10. august, hvor der opsat en 
række punkter til drøftelser.  

Legepladserne er blevet synet af Rudi (legepladsinspektør) – og der er 
kun en der giver anledning til problemer ved Fælleshuset. Konklusion den 
”slettes” – og der etableres en ny samme sted.  

Mogens har haft Arkil til at undersøge, hvad det vil koste alene at få fuget 
vejene. Beløbet vurderes til at blive omkring kr. 250.000. Og ikke som 
tidligere meldt kr. 50.000. Vi har derfor besluttet, at vi fuger, når der er 
behov, og ellers venter på færdigetableringen af fjernvarme, da vejene så   
alligevel skal reetableres.

Riste forskellige steder er blevet renoveret.

2. Økonomi
Regnskab stemmer overens med banken. Alle regninger til dato er 
betalte.

Kasseren meddeler, at der stadig er en del, der mangler at betale 
kontingent, hvor fristen er ultimo januar. Kasseren opfordrer derfor 
kraftigt, at medlemmerne får det bragt i orden nu. 

3. Status på udvalg (IT/hjemmeside, kontrakter Arkil/SLA m.fl)

4. Post til foreningen

Hejsa Torben
 
Hvad er der sket med vores skilte, som fortæller om området, blind vej, at Strynøvej også er på denne 
vej mm ?
Er de fjernet, fordi vi også skal have en 2 sporet vej ind og ud af Ærøvej ?
 
Ærøvej er faktisk den eneste vej i økvarteret som er ensporet.
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Mener at tiden er kommet til, at der søges om at få samme løsning som Tåsingevej lige har fået. Super 
flot resultat, som kommer til at virke for både biler, fodgængere og cykler.
 
Jeg oplever også, at der den sidste tid er kommet rigtig mange flere biler ind og ud af Ærøvej pga. 
gravearbejdet på Tåsingevej, (aflevere og hente børn i Troldehaven og det har givet øget trafik på vores 
stamvej, samt den lomme jeg bor på, bor som nabo til børnehaven) tænker ikke at det stopper forløbigt, 
derfor ville en 2 sporet vej ind og ud af Ærøvej være en rigtig god ide.
 
Vil I se om det kunne være en mulighed med kommunen, til en 2 sporet ind og udkørsel af Ærøvej ?
 
Mvh
Dorte Mikkelsen
Ærøvej 111
 
--------------
 
Hej Dorte
 
Tak for din mail. 
 
Skiltene der er forsvundet, skyldes desværre drengestreger, kommunen er informeret omkring dette.
 
Udkørslen ved Tåsingevej har kommunen besluttet at lave om til en tosporet udkørsel, da det ikke var 
muligt for bygherre at få maskiner etc. ind til byggepladsen, og resultatet er blevet rigtig godt for både 
biler, fodgængere og cyklister.
 
Det er desværre ikke op til os om de to resterende ensporede udkørsler(Ærøvej & Lyøvej) vi har tilbage 
skal laves om. Vi har allerede planlagt et møde med  Haderslev kommune i august måned, hvor vi blandt 
andet kommer til at drøfte de to resterende ensporede udkørsler vi har tilbage.
 
Med venlig hilsen
 
Torben Vesterholm
Formand
Ø-Kvarterets Grundejerforening

Til bestyrelsen i grundejerforeningen.
Sikke en flot ind-/udkørsel I har fået lavet ved stamvejen Tåsingevej, det var en rigtig god idé.
Må vi komme med et ønske om samme forbedring/fornyelse ved ind-/udkørslen til stamvejen Lyøvej.
 
Hilsen
Helle Lindemann
Lyøvej 5
 -----------------
 Hej Helle
 
Tak for din mail. 
Ja resultatet er blevet rigtig godt for både biler, fodgængere og cyklister.
Det er desværre ikke op til os at beslutte om disse udkørsler skal laves om. Udkørslen ved Tåsingevej har 
kommunen besluttet at lave om, da det ikke var muligt for bygherre at få maskiner etc. ind til 
byggepladsen.
Vi har allerede planlagt et møde med Haderslev kommune i august måned, hvor vi blandt andet kommer 
til at drøfte de to resterende ensporede udkørsler vi har tilbage ved Ærøvej og Lyøvej.
 
Med venlig hilsen
 
Torben Vesterholm
Formand
Ø-Kvarterets Grundejerforening

Fra: <nkm@nkm.dk>
Dato: torsdag den 23. juni 2022 kl. 18.44
Til: "formand@oekgnet.dk" <formand@oekgnet.dk>
Emne: Fwd: Parkering på fortovet
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Hej. 
Jeg tillader mig at sende denne mail igen. Jeg fik aldrig svar på mailen. Men du kan ikke andet 
end sige, at jeg er tålmodig. Mailen blev sendt, som du kan se, den 18.02.2020. Ville gerne høre 
om ikke andet end om du får mails overhovedet eller om dit svar bare ikke er kommet frem. 

Endnu en gang 
N.Krag Møller 
Lyøvej 79 
4052 9454 

nkm@nkm.dk 

---------- Original besked ---------- 
Fra: "nkm nkm.dk" <nkm@nkm.dk> 
Til: formand@oekgnet.dk 
Dato: 18.02.2020 11:06 
Emne: Parkering på fortovet 

Hej Karsten.
Jeg bor på Lyøvej og er glad for det nye fortov, vi fik i forbindelse med vores nye vandrør. Kan der 
ikke gøres noget, så bilister ved, at de ikke må parkere på fortovet? F.eks. et skilt ved indkørslen 
til kvarteret. Jeg ville være ked af, at fliserne brækker eller vipper, nu hvor fortovet er blevet så 
pænt. Det gør jo sneskrabning nemmere, hvis fortovet er jævnt – altså hvis vi nogensinde 
fremover får sne 😊
Jeg er klar over, at folk kun gør det med gode hensigter, så der bliver mere plads for andre til at 
komme forbi. Men hvis de parkerer på vejen, så får vi jo blot en bonusgevinst, der kan ikke køres 
hurtigt, når pladsen er trang.
Jeg skal nok fortsat bede folk om ikke at parkere på fortovet, men overvejer om ikke det kan 
laves en fælles indsats.
Det lader også til, at vendepladsen nede ved Lyøvej 83 alment accepteres som parkeringsplads for 
besøgende i kvarteret mellem Lyøvej og Årøsundvej. Det er jo lidt absurd, eftersom der er rigelig 
med parkeringsmuligheder fra Spar og helt hen til vendepladsen og tilbage igen.
Venlig hilsen
N.Krag Møller
Lyøvej 79
4052 9454
nkm@nkm.dk

Torbens svar til N. Krag Møller: Det er ikke umiddelbart en opgave, grundejerforeningen skal tage 
sig af, men i henhold til færdselsloven må man ikke parkere på fortovet. 

Vi har fået en henvendelse fra Stofa, der ad flere omgange har gravet kabler over. Kablet ligger 
ved de nye udstykninger på Tåsingevej. Ifølge Stofa, påhviler det  ejeren, altså 
grundejerforeningen, at få dette bragt i orden, og det koster ca. 25.000 kr. Torben undersøger 
om, det virkelig er grundejerforeningen, der skal bekoste dette.

5. Opgaver – årshjulet
Torben er i gang med at lave årshjulet, som skal bruges, når vi mødes 
hver gang for at sikre, at vi er med i forhold til opgaver.

6. Eventuelt

7. Næste møde
den 25. august 2022 kl. 19.00. Afholdes på Langelandsvej 80.


